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پرسپولیسـی ها از بعـد از بـازی بـا ذوب آهـن کـه بـه باخـت 

خانگـی ایـن تیـم در روز جشـن قهرمانـی منجر شـد خودشـان را 

ممنوع المصاحبـه کرده انـد و بـا یکدیگـر قول و قرار گذاشـته اند 

کـه فعـا بـا رسـانه ها صحبـت نکننـد و منتظـر تعییـن و تکلیـف 

جـام حذفـی هـم بماننـد تـا فـردا روزی محکـوم نشـوند کـه اگـر 

حاشیه سـازی های آنهـا نبـود، موفقیت هـای بیشـتری شـامل 

حـال تیم  شـان می شـد. 

البتـه ایـن سـکوت ظاهـری بازیکنـان و حتـی اعضـای کادرفنـی 

چنـدان تفاوتـی در شـکل ماجـرا ایجـاد نکـرده و همـه روزه اخبـار 

جدیـد و حاشـیه ای درخصـوص شـرایط ایـن تیـم در فصـل 

نقل وانتقالات، جدایی بازیکنان سـتاره این تیم و پیشـنهادهای 

نجومی یکسری از بازیکنان برای تمدید قرارداد به گوش می رسد 

که دل نگرانی هواداران سـرخ را در پی داشـته و در آسـتانه رقابت 

نیمه نهایی جام حذفی که تیم شان باید مقابل آبی های پایتخت 

به میدان برود، روحیه هواداران این باشـگاه را پایین آورده اسـت. 

یکی از مشـکاتی که تیم های لیگ برتری با آن مواجه هسـتند 

بحـث بازیکنـان خارجـی بـرای فصـل بیسـتم رقابت هـای لیـگ 

برتـر اسـت کـه بـا نظـر سـازمان لیـگ نمی تواننـد بـرای جـذب 

بازیکـن خارجـی جدیـد اقـدام کنند و تنها راه شـان نگه داشـتن 

خارجی های فعلی است. این تصمیم در پرسپولیس باعث شده 

تـا درخواسـت ها بـرای تمدیـد قـرارداد بـا بشـار رسـن کـه یکی از 

بازیکنان آماده این تیم در این روزها به حسـاب می آید، بیشـتر از 

قبل شـود و البته اخبار و شـایعات چندان امیدوار کننده نیست. 

شایعهدربارهرغبتیوبشار

پیش تر از این نوشـته بودیم که ماندن بشـار رسـن در پرسپولیس 

یـک راه حـل منطقـی بیشـتر نـدارد و آن هـم پرداخـت مطالبـات 

ایـن بازیکـن و همچنیـن ارائـه پیشـنهادی منصفانـه و جـذاب 

کـه ایـن عراقـی را ملـزم کنـد با تمام پیشـنهادهایی کـه دارد یک 

فصـل دیگـر را هم در سـرزمین سـرخ ها سـپری کـرده و بتواند در 

لیگ قهرمانان آسـیا در ترکیب تیمش حضور پیدا کرده و خیال 

هواداران پرسپولیس را از میانه میدان راحت کند، اما نه تنها این 

اتفـاق رخ نـداد و پرداخـت مطالبات رسـن مدام امروز و فردا شـد 

و کار به جایـی رسـید کـه ایـن بازیکن از بدقولی ها خسـته شـود، 

بلکـه شـایعات درخصـوص قـرارداد ایـن بازیکن و حـرف و حدیث 

درخصـوص مبالغـی کـه او از پرسـپولیس دریافـت کـرده دلایلی 

شـد کـه بشـار بیـش از پیـش بـه رفتن فکر کنـد تا در جایـی آرام و 

بی اسـترس به فوتبالش بپـردازد. 

روز جمعـه فضـای مجـازی محلـی شـد بـرای جـولان دادن یـک 

شـایعه کـه از شـکل و شـمایل خبـر هم مشـخص بود کـه چندان 

نبایـد روی آن حسـاب بـاز کـرد. در ایـن خبر آمـده بود که به دلیل 

مخالفت علی رغبتی با تمدید قرارداد بشار رسن احتمال ماندن 

ایـن بازیکـن در جمـع سـرخ ها کمتـر شـده اسـت. از دلایـل مهم 

مخالفـت رغبتـی بـا تمدیـد قـرارداد ایـن بازیکن عراقـی به قیمت 

بالایی که بشار برای پرسپولیس آب می خورد، اشاره کرده بودند. 

ماجـرای اخیـر باعـث شـده ایـن شـائبه ایجـاد شـود کـه شـاید 

برخـی از جریاناتـی کـه تـا همیـن امروز بـرای خیلـی از مدیران و 

معاونـان پرسـپولیس حاشـیه ایجـاد کرده انـد، قرار اسـت رغبتی 

را هـدف قـرار دهنـد. 

بشارتمدیدمیکنداگررسولپناهبتواند!

بشـار و مدیـر برنامـه اش در ایـن مـدت بارهـا تاکیـد کرده انـد کـه 

دوسـت دارنـد حداقـل یـک فصـل دیگـر بـا پرسـپولیس ادامـه 

همـکاری بدهنـد و دلیـل اصلـی ایـن تصمیـم هم عاقه فـراوان 

هواداران سرخ به رسن و محبوبیتش در جمع آنهاست، اما هیچ 

بازیکنـی کـه ایـن روزهـا در اوج آمادگـی بـه سـر می بـرد و در تیم 

ملی کشـورش هم به یکی از بازیکنان اصلی و همیشـگی تبدیل 

شـده حاضـر نمی شـود کـه از مبلـغ سـال گذشـته اش قـرارداد 

پایین تـری ببنـدد و وقتی به او اعام می شـود کـه به جای ارتقای 

قـراردادش در فصـل آتـی بایـد 20 درصد هم کمتـر دریافت کند 

تـا بـا تـو تمدیـد قـرارداد شـود، مطمئنـا هـر بازیکنی جای بشـار 

هـم بـود به سـایر پیشـنهادهایش فکـر می کرد. 

حالا از نزدیکان این بازیکن خبر رسیده که بشار همچنان اولین 

اولویتـش تمدیـد قـرارداد بـا سـر خ هاسـت. این فـرد درخصوص 

آخریـن شـرایط رسـن بـه خبرنگار ورزشـی »فرهیختـگان« گفت: 

»قطعـا بشـار دوسـت دارد بـا پرسـپولیس تمدیـد کنـد و بـا تمـام 

پیشـنهادهایی که دارد باز هم یک فصل دیگر را در ایران سـپری 

کند. اما در این بین نقش مدیریت باشـگاه بسـیار پررنگ اسـت 

و اگـر قـرار باشـد بدقولی هایـی کـه تـا امـروز بـا او کردنـد را ادامه 

بدهنـد و طـوری وانمـود کننـد که بشـار برای آنها اهمیـت ندارد، 

ممکن اسـت نگه داشـتن او به کاری سـخت تبدیل شـود.«

بـا ایـن تفاسـیر رسـول پناه کـه هـر روز وعـده فـردا را به هـواداران 

سـرخ می دهد اگر همین امروز دسـت به کار شـود شـاید بتواند 

بشـار و دیگـر سـتاره های سـرخ را بـه مانـدن راضی کند. 

رغبتی:همرسنوهمخیلیهایدیگررا

میخواهیم

در ایـن بیـن عـدم پاسـخگویی اعضـای هیات مدیـره و واگـذاری 

مـوارد مرتبـط بـا تیـم بـه مدیران باشـگاه باعث شـده کـه هرگونه 

شـایعه ای درخصوص اعضای هیات مدیره به گوش برسـد. دیروز 

تاش کردیم تا با علی رغبتی که شـایعات مربوط به عدم تمدید 

قـرارداد رسـن را بـه او نسـبت داده بودنـد دقایقی همکام شـویم 

و توضیحـات او را درخصـوص ایـن صحبت هـا بشـنویم. درنهایت 

ایـن عضـو هیات مدیـره پرسـپولیس درخصوص شـایعات و موارد 

جـاری ایـن باشـگاه توضیحاتـی را ارائـه داد که ماحصـل آن را در 

ادامـه می خوانید.

آقـای رغبتـی حتمـا از شـایعاتی کـه در فضای مجـازی علیه 

شـما بـه راه افتـاده خبـر دارید؟

بلـه، اتفاقـا کامـا در جریـان ایـن صحبت ها هسـتم و صددرصد 

این حرف ها را تکذیب می کنم. اینها ریشه در برخی از مخالفان 

پرسـپولیس دارد که به ناحق خودشـان را در گروه های هواداری 

جـا داده انـد. اینهـا در مقاطع حسـاس مثل زمـان نقل وانتقالات 

اخبـار دروغ و کـذب پخـش می کننـد تـا فضـا را تیـره و تـار و جـو 

را آلـوده کننـد تـا در مرحلـه اول پرسـپولیس زیـان کنـد و دوم هم 

اینکه باشـگاه تحت فشـار قرار بگیرد تا در این فضا اشـتباه کند 

و آنهـا از ایـن اشـتباهات بهره بـرداری کرده و به سـود برسـند. 

از طرفـی ممکـن اسـت ایـن مـدل شـایعات بـرای افـرادی کـه در 

باشـگاه مشـغول بـه کار هسـتند یـا بـرای بازیکنـان تیـم ایجـاد 

سـوءتفاهم کـرده و هـواداران را هـم علیه باشـگاه و تیم کند. تنها 

خواهـش مـن از هـواداران باشـگاه ایـن اسـت که به غیـر از اخبار 

رسانه های موثق و اعام رسمی باشگاه به خبرهایی که مشخص 

نیسـت چـه منبعـی دارد توجـه نکنند تا حاشیه سـازان نتوانند به 

مقاصـدی کـه درنظر دارند برسـند.

اگر قرار باشـد از آخرین وضعیت بشـار رسـن در پرسپولیس 

به هواداران تان خبر بدهید خبر تازه ای در دسـت هسـت؟

مـا دو سـه جلسـه بـا مدیـر برنامه های بشـار رسـن برگـزار کردیم. 

تاش مـان از بعـد از عیـد نـوروز ایـن بـود کـه بخـش اعظمـی از 

مطالبـات ایـن بازیکـن را پرداخـت کنیـم کـه تـا بـه ایـن لحظـه 

توانسـته ایم بخـش زیـادی از طلـب ایـن فصـل او را بدهیـم. او 

تنهـا بابـت فصـل قبـل مقداری طلـب دارد که آن را هـم در اولین 

فرصـت بـه او می پردازیـم تـا راه برای تمدید قـرارداد با این بازیکن 

هموار شـود. 

یعنـی هـواداران اطمینان داشـته باشـند که تمدیـد قرارداد 

با بشـار در اولویت اسـت؟

شـک نکنید که حفظ بشـار در اولویت اسـت. نه تنها بشـار بلکه 

حفـظ تمـام بازیکنـان خـوب باشـگاه در اولویـت ما هسـت و ما با 

سـایر نفـرات خـوب تیم هـم مذاکراتی را داشـتیم و این مذاکرات 

را ادامـه خواهیـم داد. ایـن خبری که این روزها در فضای مجازی 

پخـش می شـود کار افـرادی اسـت کـه می خواهند باشـگاه را در 

تنگنا قرار دهند، بازیکن را رودرروی باشـگاه قرار دهند و هوادار 

را تحریک کرده و به این واسـطه فشـار و تنش را به افراد باشـگاه 

وارد کنند تا آنها اشتباه کرده و آن عده هوادارنما به منفعت شان 

برسـند. بـاز هـم از هـواداران خواهـش می کنـم بـه ایـن اخبـار 

توجهـی نشـان ندهنـد تـا تیر ایـن افراد به سـنگ بخورد. 

شـما نمی دانیـد کـه ایـن اخبـار از چـه طریقی به دسـت این 

افراد می رسـد؟

واقعـا بـرای خـود مـن هـم جـای سـوال دارد کـه چطور یکسـری 

از افـراد از یـک جلسـه 3 نفـره هیات مدیـره کـه آن هـم به صورت 

آنایـن در فضـای مجـازی برگـزار شـده و خبـری از هیـچ نفـر 

دیگـری نیسـت، خبـر منتشـر می کننـد و ادعـا می کننـد که در 

ایـن جلسـه چـه مباحثـی مطـرح شـده اسـت و در هیات مدیـره 

پرسـپولیس چه می گذرد؟ اینها تماما دروغ، دروغ و دروغ بوده 

اسـت. مگـر سـال قبـل کـم از این حرف هـا زدنـد و دروغ پراکنی 

کردنـد؟ نتیجـه اش چـه شـد؟ هـم شـاکله اصلـی تیـم حفـظ 

شـد و هـم آن تیـم تقویـت شـد و نتیجـه، قهرمانـی امسـال کـه 

یکـی از قاطع تریـن و مقتدرانه تریـن قهرمانی هـای لیـگ برتـر 

و قهرمانی هـای پرسـپولیس بـود. اینهـا مگـر در زمـان حضـور 

همیـن هیات مدیـره رخ نـداد کـه تیـم را تکمیـل و بـه بازی هـا 

فرسـتاد، در ادامـه از آن حمایـت کـرد، مشـکات مالـی اش را بـا 

جـذب کارگـزار و قـراردادی محکـم بـه حداقـل رسـاند و همیـن 

حـالا داریـم بدهی هـای مربـوط بـه سـال 97 آقـای برانکـو و 98 

سـایر بازیکنـان را می پردازیـم و کارهـای مثبـت دیگری هم مثل 

دریافت سـند درفشـی فر به نام پرسـپولیس را هم انجام دادیم و 

کاری کـه 10 سـال بـود وعـده اش را می دادنـد را مـا به سـرانجام 

رسـاندیم و حالا پرسـپولیس صاحب 18 هزار متر زمین ورزشـی 

بـه نـام خودش اسـت. 

بـه هـر حـال می دانید که برای هـوادار نتیجه گرفتن مهم تر 

از مواردی اسـت که شـما به آن اشـاره کردید!

بلـه، مـن از طریـق تریبـون شـما اعـام می کنـم کـه در فصـل 

نقل وانتقالات تمام بازیکنان و شـاکله اصلی تیم حفظ می شـود 

و تیـم تقویـت می شـود و نفراتـی مثـل رسـن و سـایر سـتاره های 

تیـم هـم مانـدگار می شـوند تـا بـا تیمـی کامـل پـا بـه رقابت های 

آتـی بگذاریم. 

ورزش
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آرش محمدی
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»فرهیختگان« بررسی کرد؛ ماجرای مخالفت عضو هیات مدیره با تمدید قرارداد رسن چیست؟

رغبتی:بشاروسایرستارههایتیمرامیخواهیم
حاشیه سازی می کنند، مگر همین هیات مدیره تیم قهرمان را نبست؟

بعـد از اینکـه سـازمان لیـگ فدراسـیون فوتبال طبـق مصوبه اخیر خـود قانون 

ممنوعیـت امضـای قـرارداد بـا سـرمربی و بازیکنان خارجی در سـطح لیگ برتر 

را بـه باشـگاه ها ابـاغ کـرد، بـا توجـه بـه کلی بـودن ایـن مصوبه برداشـت های 

گوناگـون و متفاوتـی از آن صـورت گرفتـه و طـی روزهـای اخیـر رسـانه ها و 

کارشناسان مختلف در این خصوص به اظهارنظر و بررسی پرداختند که بعضا 

در ایـن فضـا نظـرات متعـدد و مختلفـی نیـز منتشـر شـد تـا جایـی کـه برخی از 

آنها حتی این قانون را زیرسـوال بردند. حتی به واسـطه بعضی نظرات این طور 

القـا شـد کـه می تـوان برای دسـتیابی به هـدف یعنی جذب سـرمربی و بازیکن 

خارجـی قانـون را هـم دور زد. هرچنـد در مصوبـه اخیـر سـازمان لیـگ که البته 

هنوز تایید هیات رئیسـه فدراسـیون فوتبال را به همراه ندارد این طور ذکرشـده 

کـه بازیکـن و مربـی خارجـی درصـورت اتمام قـرارداد با تیم هایشـان می توانند 

فقـط بـا تیـم خـود قراردادشـان را تمدیـد کـرده و حـق انتقـال بـه سـایر تیم هـا 

را ندارنـد امـا همان طـور کـه گفتـه شـد ایـن قانـون بـدون ذکـر جزئیات بیشـتر 

همچنـان ابهامـات را افزایـش داده اسـت و گـره ماجـرا را کورتـر خواهد کرد.

به طور مثال همین داسـتان بازگشـت اسـتراماچونی، سرمربی سابق استقال 

کـه روز گذشـته مفصـل درمـورد ایـن موضـوع توضیحـات لازم را ارائـه دادیـم 

کـه قـرارداد ایـن سـرمربی به طـور کامـل بـا اسـتقال فسخ شـده و درصورتـی 

کـه آبی هـا بخواهنـد یک بـار دیگـر ایـن مربـی را بـه سـکان هدایـت اسـتقال 

بازگرداننـد بایـد قـرارداد جدیـدی بـا او امضـا کننـد کـه ایـن موضـوع برخـاف 

مقـررات جدیـد وضع شـده در فوتبـال ایـران خواهد بود. این درحالی اسـت که 

یک اظهارنظر جنجالی از هوشنگ نصیرزاده، عضو هیات رئیسه سازمان لیگ 

فدراسیون فوتبال باعث شد اذهان عمومی به ویژه ذهنیت هواداران استقال 

به سـمتی بـرود کـه بـا وجـود وضـع ایـن قانـون دو تیـم اسـتقال و پرسـپولیس 

می تواننـد همچنـان از سـرمربیان سـابق خارجـی خـود اسـتفاده کننـد. با این 

حـال و بعـد از منتشر شـدن این اظهارنظر ازسـوی نصیـرزاده در فضای مجازی 

و رسانه ها، او در تماسی که با »فرهیختگان« داشت اینچنین توضیح داد: »به 

ایـن صراحـت چیـزی نگفتـه ام و از مـن پرسـیدند کـه اسـتراماچونی و کالدرون 

می تواننـد برگردنـد و آیـا اینهـا مربـی جدیـد بـه حسـاب می آینـد؟ و مـن نیـز 

گفتـم بایـد از فدراسـیون فوتبـال سـوال کنند کـه منظورشـان از مربیان جدید 

و لغـت جدیـد چـه چیـزی اسـت. هرگـز در ایـن رابطـه بـه ایـن صراحـت نگفتم 

کـه مربیـان گذشـته می تواننـد برگردنـد و این صحـت ندارد.«

البتـه در ادامـه نصیـرزاده توضیحـات دیگـری داد کـه بـا هماهنگـی بـا وی 

قـرار شـد تـا ادامـه آنهـا را در شـماره امـروز »فرهیختـگان« منتشـر کنیـم بـا این 

توضیـح کـه درخصـوص سـایر مسـائل ازجملـه نامه نگاری هـای برخی هـا بـا 

فیفـا مبنی بـر اینکـه برخـی باشـگاه های ایرانـی بـا یـک مالـک و مجمـع واحـد 

اداره می شـوند و آیـا ایـن اتفـاق می توانـد تهدیـدی بـرای باطل شـدن مجـوز 

حرفـه ای باشـگاه ها ازسـوی کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا و فیفـا باشـد یـا خیـر 

نیـز بـا نصیـرزاده صحبت هایمـان را ادامـه دادیـم.

نصیـرزاده در گفت وگـوی خـود بـا »فرهیختـگان« گفـت: »دو تیمی که صحبت 

از بازگشـت سـرمربیان سـابق خارجی آنها به گوش می رسـد تیم های قهرمان 

و نایب قهرمـان لیـگ برتـر هسـتند هرچنـد مـن وظیفـه نـدارم در ایـن خصوص 

صحبـت کـرده یـا از شـخص خاصـی حمایـت کنـم امـا ایـن سـوال برایـم پیش 

می آیـد چـه دلیلـی دارد کـه عـده ای به دنبـال آن هسـتند تا سـرمربی تیم های 

قهرمـان و نایب قهرمـان تغییـر کند و نفرات خارجی بیایند؟ برای چه؟ آیا منافع 

فردی در این خصوص برایشـان ایجاب می کند یا پای مسـائل دیگری در میان 

اسـت؟ به نظرم این وظیفه رسانه هاسـت که به این موضوع بپردازند. شـاید در 

ایـن بیـن برخـی منافعـی دارند که نام بعضی سـرمربیان خارجـی قبلی ازجمله 

اسـتراماچونی را دوبـاره بـرای بازگشـت مطـرح می کننـد. بایـد در ایـن مورد به 

تحقیق و جسـت وجو پرداخت تا پاسـخ این سـوال و ابهامات برطرف شـود.«

نصیـرزاده دربـاره اینکـه قـرارداد قبلی اسـتقال با اسـتراماچونی فسخ شـده و 

اگـر ایـن باشـگاه بخواهـد این سـرمربی ایتالیایـی را برگرداند باید بـا او قرارداد 

جدیـدی امضـا کنـد، گفـت: »در ایـن خصوص بایـد دید منظور سـازمان لیگ 

از کلمـه جدیـد چیسـت. آیـا منظـور آدم هایـی هسـتند که درحـال حاضر در 

لیگ ایران حضور ندارند که این افراد جدید می شـوند. هرچند معتقدم اگر 

تیم ها بخواهند دلار بدهند و قهرمان شـوند همین پرسـپولیس و اسـتقال 

درنهایـت بـا ریـال عناوین قهرمانـی و نایب قهرمانی را کسـب کردند.«

وی درمــورد نامه نــگاری بــا فیفــا مبنی بــر اینکــه مالــک تیم هــای تراکتــور 

و ماشین ســازی یــک فــرد مشــترک اســت و پاســخ مالــک دو باشــگاه 

تبریــزی کــه در یــک جنبــه انتقامــی بــا نامه نگاری دیگــر با فیفا 

ســایر تیم هــا را بــا مجمــع مشــترک معرفــی کــرده اســت و 

اینکــه آیــا ایــن موضوع تهدیــدی برای باشــگاه های 

ــدا  ــت: »ابت ــر، گف ــا خی ــود ی ــد ب ــی خواه ایران

بایــد  تبریــزی  تیم هــای  درخصــوص 

ــد.  ــترک ندارن ــک مش ــا مال ــم آنه بگوی

اگــر فــرض آنهــا بــر ایــن باشــد کــه 

تراکتــور و ماشین ســازی متعلــق 

بــه یــک هلدینــگ هســتند کــه 

ایــن قاعــده دربــاره اســتقال 

و پرســپولیس هــم صــدق 

ل  عــز ن  چــو می کنــد 

تیم هــا  یــن  ا نصــب  و 

ــط  ــی توس ــورت علن به ص

یکجــا انجــام می شــود 

ــم آن را  ــردم ه ــه م و هم

ــوی وزارت  ــز ازس ــی نی ــای نفت ــه تیم ه ــل تغذی ــر مح ــوی دیگ ــد. ازس می دانن

نفــت بــوده و ایــن درحالــی اســت کــه 6 تیــم صنعتــی در لیــگ برتر حضــور دارند. 

نکتــه قابل توجــه اینکــه شــائبه ای هــم بیــن تراکتــور و ماشین ســازی وجــود ندارد 

چــون نیم فصــل اول ماشین ســازی، تراکتــور را بــرد و در نیم فصــل دوم تراکتــور 

حریف را شکســت داد و اتفاقا در بازی برگشــت دو 

تیــم، بیــن کادر و بازیکنــان آنهــا درگیــری 

پیــش آمــد و کار داشــت بــه درگیــری 

ــد و  ــیده می ش ــم کش ــی ه فیزیک

ــه  ــت ک ــوم آن اس ــه مفه ــن ب ای

قه منــد  عا تیــم  و  د یــن  ا

بــه بــرد مقابــل رقیــب خــود 

هســتند و دلیلــی نــدارد کــه بــا 

نامه نــگاری بخواهیــم نهادهای 

بین المللــی را روی فوتبــال ایران 

ــم.« ــاس کنی حس

نصیــرزاده دربــاره اینکــه آیــا ایــن 

ز  مجــو نــد  می توا ری هــا  مه نگا نا

حرفــه ای باشــگاه را تحت تاثیــر خــود 

قــرار دهــد، تاکیــد کــرد: »در ایــن خصــوص 

ــرای فیفــا مهــم اســت اینکــه  آن چیــزی کــه ب

ــزا از  ــل مج ــره و مدیرعام ــا هیات مدی تیم ه

هــم داشــته باشــند و محــل تغذیــه آنها نیز 

مجــزا باشــد کــه الان چنین قاعــده ای در 

فوتبــال ایــران و حتــی مصــداق آن بیــن 

تراکتــور و ماشین ســازی هــم وجــود 

دارد. بنابراین مجوز حرفه ای باشــگاه ها 

و اینکــه ایــن موضــوع بخواهــد روی 

ســهمیه های ایــران در لیــگ قهرمانــان 

آســیا در فصــول آینــده تاثیرگــذار 

ــا آنهــا نــدارد چــون  باشــد ارتباطــی ب

باشــگاه های ایرانــی ســاختار و 

ســازماندهی مجــزا از هــم دارنــد.«

نصیرزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: وقتی با ریال قهرمان و نایب قهرمان می شویم چرا دلار بدهیم؟

ظاهرابازگشتاسترابرایبرخیمنافعایجادمیکند
نامه نگاری با فیفا مجوز حرفه ای باشگاه ها را تهدید نمی کند

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامهنگار


